



FOR IMMEDIATE RELEASE

AirAsia has landed at Okinawa, Japan

- Four times weekly services now connect Kuala Lumpur and Okinawa via Taipei
- Okinawa joins AirAsia's extensive network of over 150 destinations
- One-way promo fare including tax from RM399* for five days only

NAHA, 22 JANUARY 2020 – AirAsia flight D7 384 landed at Naha Airport this afternoon, marking the airline's maiden flight to Okinawa, Japan and the beginning of a unique low-cost passageway connecting the island with East Asia and Southeast Asia, providing over 150,000 visitor seats annually.

Deputy Minister of Tourism, Arts and Culture Malaysia YB Tuan Muhammad Bakhtiar bin Wan Chik, AirAsia X Chairman Tan Sri Rafidah Aziz, AirAsia X Board of Director Dato' Fam Lee Ee and AirAsia X CEO Benyamin Ismail who were onboard the inaugural flight were greeted by **Okinawa Prefecture Governor Denny Tamaki** at Naha Airport on arrival.

Tan Sri Rafidah Aziz said, "With the addition of Okinawa as a new destination, starting today, AirAsia X flies to 35 destinations; and together with AirAsia Group, our combined fleet of over 250 aircraft can now connect Okinawa with over 150 destinations across Asean, Asia Pacific, the Middle East and the US."

"AirAsia's large fleet and broad network enable us to operate at optimum efficiency and low cost, which is why we can continue to offer the region's best value fares to our guests. With this new route, we welcome more travellers to join over 600 million guests who have flown with us so far.

"This year is also Visit Malaysia Year 2020, and many events and activities are being mounted to attract foreign visitors and to showcase Malaysia's natural attractions, cultural diversity, and of course the opportunities and potential for doing business, in and with Malaysia, to cater for the domestic, regional and global markets.

"As we begin to accept the delivery of the technologically-advanced Airbus A330neo aircraft later this year, the Group will continue to evaluate and consider launching exciting and viable new routes to destinations such as in Eastern Europe, within Asia and Australia. Such new routes, if viable, can accelerate domestic and regional tourism growth, especially in key markets with high demand," added Tan Sri Rafidah.

Guests from Kuala Lumpur to Okinawa Naha are not required to obtain a visa during their one-hour stopover in Taipei and may return to their seats after clearing a quick security check of their carry-on bags and inflight belongings.

To celebrate its successful maiden entry to Okinawa, AirAsia is offering members-only fares from Kuala Lumpur to Okinawa Naha starting from RM399* one-way on standard seats and RM899* one-way on the award-winning Premium Flatbeds, available for booking on airasia.com from now until 26 Jan 2020 for immediate travel until 23 Oct 2020. **Sign up as an AirAsia BIG member today to enjoy the exclusive members-only discount.**

Press release



AirAsia is partnering with Berjaya Hotels & Resorts in a joint-marketing collaboration to promote travel to Okinawa following the hotel group's recent launch of ANSA Okinawa Resort, a 123-room property located on the high ground of Uruma City with panoramic views of the East China Sea and the Pacific Ocean. Guests can now enjoy an **exclusive 50% discount for all room bookings at ANSA Okinawa Resort by using the promo code AAXBHR on www.ansahotels.com/okinawa**, promotion valid for booking from now until 22 February 2020 for check-in dates between 22 January 2020 and 30 June 2020.

For the latest AirAsia news, activities and promotions, follow AirAsia on Twitter (twitter.com/AirAsia), Facebook (facebook.com/AirAsia) and Instagram (instagram.com/AirAsia).

** Promotional all-in-fares are for AirAsia BIG member only. All-in non-member fares start from RM404 for one-way travel inclusive of taxes. Terms and conditions apply.*

Flight schedule for Kuala Lumpur (KUL) to Okinawa Naha (OKA) via Taipei (TPE)

Flight No	From	To	Dep	Arr	Frequency
D7 384	Kuala Lumpur	Taipei	07:35	12:20	Mon, Wed, Fri, Sun
	Taipei	Okinawa Naha	13:20	16:00	
D7 385	Okinawa Naha	Taipei	17:30	18:10	Mon, Wed, Fri, Sun
	Taipei	Kuala Lumpur	19:10	00:05+1	

**All times depicted are local time.

END



UNTUK SIARAN SEGERA

AirAsia tiba di Okinawa, Jepun

- Perkhidmatan empat kali seminggu menghubungkan Kuala Lumpur dan Okinawa melalui Taipei
- Okinawa kini termasuk dalam jaringan terluas AirAsia merangkumi lebih dari 150 destinasi
- Promosi penerbangan sehala termasuk cukai dari RM399* untuk lima hari sahaja

NAHA, 22 JANUARI 2020 – Penerbangan sulung AirAsia D7 384 mendarat di Lapangan Terbang Naha, Okinawa, Jepun tengah hari ini, menandakan permulaan perjalanan tambang rendah yang menghubungkan pulau percutian itu dengan Timur Asia dan Asia Tenggara yang menyediakan lebih dari 150,000 kapasiti tempat duduk penumpang setahun.

Timbalan Menteri Pelancongan, Seni dan Budaya Malaysia YB Tuan Muhammad Bakhtiar bin Wan Chik, Pengerusi AirAsia X Tan Sri Rafidah Aziz, Ahli Lembaga Pengarah AirAsia X Dato' Fam Lee Ee dan Ketua Pegawai Eksekutif AirAsia X Benyamin Ismail yang turut berada dalam penerbangan sulung ini disambut oleh **Gabenor Daerah Okinawa Denny Tamaki** di balai ketibaan Lapangan Terbang Naha.

Tan Sri Rafidah Aziz berkata, "Dengan tambahan destinasi baharu Okinawa bermula hari ini, AirAsia X kini terbang ke 35 destinasi; dan bersama dengan kumpulan AirAsia dengan jumlah pesawat lebih dari 250 pesawat, Okinawa kini boleh dihubungkan dengan lebih dari 150 destinasi di rantau Asean, Asia Pasifik, Timur Tengah dan Amerika Syarikat."

"Jumlah pesawat AirAsia yang besar dan jaringan terluas dan kebolehan beroperasi secara optimum dengan kos rendah adalah sebab utama kami boleh menawarkan tambang nilai berbaloi bagi para tetamu kami. Dengan laluan baharu ini, kami mengalu-alukan lebih ramai pelancong untuk menyertai lebih dari 600 juta tetamu yang telah terbang bersama kami setakat ini.

Tahun ini juga adalah Tahun Melawat Malaysia 2020, dan pelbagai acara dan aktiviti bakal dianjurkan bagi menarik pelancong asing dan bagi mengetengahkan tarikan alam semula jadi, kepelbagaian budaya dan semestinya peluang dan potensi menjalankan bisnes bersama Malaysia bagi pasaran domestik, serantau dan antarabangsa.

"Dengan mulanya penghantaran pesawat berteknologi tinggi Airbus A330neo tahun ini, kumpulan syarikat penerbangan kami akan terus mengkaji dan melancarkan laluan menarik ke destinasi di Timur Eropah, dalam Asia dan Australia. Laluan-laluan baharu yang berdaya maju ini akan memperkukuhkan pertumbuhan pelancongan domestik dan rantau ini, terutama di pasaran utama yang mempunyai permintaan yang tinggi," tambah Tan Sri Rafidah.

Para tetamu dari Kuala Lumpur ke Okinawa Naha tidak perlu mendapatkan visa bagi hentian satu jam di Taipei dan boleh kembali ke tempat duduk mereka selepas melepasi semakan sekuriti bagi bagasi dan barangan dalam pesawat mereka.



Bagi menyambut kejayaan penerbangan sulung ke Okinawa ini, AirAsia menawarkan tambang termasuk semua bagi ahli dari Kuala Lumpur ke Okinawa Naha bermula dari RM399* sehala bagi tempat duduk biasa dan RM899 sehala bagi tempat duduk Premium Flatbed yang telah memenangi pelbagai anugerah yang tersedia untuk tempahan di airasia.com dari sekarang hingga 26 Januari 2020 bagi perjalanan segera hingga 23 Oktober 2020. Daftar sebagai ahli AirAsia BIG hari ini bagi menikmati potongan khas buat ahli sahaja.

AirAsia juga berkolaborasi dengan Berjaya Hotels & Resorts dalam kerjasama pemasaran bagi mempromosi perjalanan ke Okinawa berikutan dengan pelancaran penginapan baharu di Okinawa oleh kumpulan hotel tersebut ANSA Okinawa Resort, penginapan dengan 123 bilik yang terletak di tanah tinggi di bandar Urama dengan pemandangan panoramik Laut Cina Selatan dan Lautan Pasifik. Para tetamu boleh menikmati potongan eksklusif sebanyak 50% bagi kesemua tempahan bilik di **ANSA Okinawa Resort dengan menggunakan kod promosi AAXBHR di www.ansahotels.com/okinawa**, promosi sah sehingga 22 Februari 2020 bagi tarikh daftar masuk antara 22 Januari 2020 dan 30 Jun 2020.

Untuk mengetahui maklumat lanjut dan berita terkini mengenai aktiviti dan promosi AirAsia, sila ikuti AirAsia di Twitter (twitter.com/AirAsia) dan Facebook (facebook.com/AirAsia).

**Promosi tambang termasuk semua yang tercatat adalah untuk ahli AirAsia BIG sahaja. Tambang termasuk semua untuk bukan ahli bermula dari RM404 untuk perjalanan sehala termasuk cukai. Tertakluk terma dan syarat.*

Jadual Penerbangan Kuala Lumpur (KUL) ke Okinawa Naha (OKA) melalui Taipei (TPE)

No Penerbangan	Dari	Ke	Perlepasan	Ketibaan	Kekerapan
D7 384	Kuala Lumpur	Taipei	07:35	12:20	Isnin, Rabu, Jumaat, Ahad
	Taipei	Okinawa Naha	13:20	16:00	
D7 385	Okinawa Naha	Taipei	17:30	18:10	Isnin, Rabu, Jumaat, Ahad
	Taipei	Kuala Lumpur	19:10	00:05+1	

**Semua waktu yang dipaparkan adalah waktu tempatan.

END



FOR IMMEDIATE RELEASE

亚航降落日本冲绳

- 每周四趟新航线航班经台北连接吉隆坡及冲绳
- 冲绳正式加入亚航遍布超过150多个目的地的广泛飞行网络
- 单程促销票价含税从399令吉*起，优惠订购期仅限五天

那霸，2020年1月22日讯 - 亚航D7 384航班今日下午降落冲绳那霸机场，标志着亚航正式进驻冲绳，也开通了可连接冲绳及东亚和东南亚的全新独有低成本航空航线，每年可提供15万名乘客的承载量。

搭乘了首航航班的**马来西亚旅游艺术与文化部副部长YB Tuan Muhammad Bakhtiar bin Wan Chik**、**亚航长程主席丹斯里Rafidah Aziz**、**亚航长程董事拿督范利宜**及**亚航长程马来西亚首席执行官Benyamin Ismail**在抵达那霸机场时受到了**冲绳县知事 Denny Tamaki**的接待。

丹斯里Rafidah Aziz说：“随着今天冲绳成为了亚航最新的目的地，亚航长程航线网络已增至35个目的地；加上亚航集团的机队，整体集团所营运超过250架客机现可连接冲绳至东盟、亚太地区、中东和美国的超过150个目的地。”

“亚航庞大的机队及广泛的飞行网络让我们达致高效率的低成本营运，让我们得以继续提供区域内最实惠的票价予我们的乘客。有了这新航线，我们欢迎更多旅客加入超过6亿名乘客的行列与我们一同飞行。”

“今年也是2020大马旅游年，我国将举办许多特备节目与活动吸引外国旅客并展示马来西亚的自然景点、多元文化及开展业务的机会和潜力以迎合国内、区域与全球市场。”

“随着我们今年即将接收具备先进科技的空客A330neo客机，集团将继续评估及考虑开通有潜力的新航线，例如东欧、亚洲和澳洲等目的地。这些新航线若能开通成功，一定能促进国内与区域性旅游业的增长，尤其在需求量大的主要市场，”丹斯里Rafidah补充道。

从吉隆坡出发前往冲绳那霸的乘客们于台北长达1小时的中转时间并无需申请签证，并可在所有随身行李及物品都通过了台北中转安检后回到同样的座位继续行程前往冲绳那霸。

为庆祝首航成功抵达冲绳，亚航长程推出吉隆坡飞往冲绳那霸的标准座位单程会员优惠价格从399令吉*起，或得奖的豪华平躺座椅从899令吉*起，乘客们可在即日起至2020年1月26日到亚航官网airasia.com预订此优惠，并能立即出发至2020年10月23日。**立即注册为亚航BIG会员以享有会员独享折扣。**

继成功集团酒店和度假村最近推介了其拥有123间客房的**冲绳安莎度假村**，亚航正与成功集团酒店和度假村开展联合营销以推动冲绳旅游。这座度假村坐落在冲绳宇流麻市的高地上，可纵览东海及太平洋。亚航乘客们从**即日起至2020年2月22日**只需通过 www.ansahotels.com/okinawa 网站在预订任何客房时输入促销代码**AAXBHR**即可享有**50%的独家优惠**，入住日期为即日起至2020年6月30日为止。

Press release



浏览亚航推特 (twitter.com/AirAsia)，面子书 (facebook.com/AirAsia) 及 Instagram (instagram.com/AirAsia) 以获知更多有关亚航最新消息，促销及活动。

**此优惠全包票价仅限亚航BIG会员，已含机场税，为单程票价。非会员全包单程含税票价则从404令吉起。须符合条规。*

马来西亚吉隆坡 (KUL) 经台北 (TPE) 飞往冲绳那霸 (OKA) 航班时间表

航班代号	出发	抵达	出发时间	抵达时间	航班次
D7 384	吉隆坡	台北	07:35	12:20	星期一、三、五、日
	台北	冲绳那霸	13:20	16:00	
D7 385	冲绳那霸	台北	17:30	18:10	星期一、三、五、日
	台北	吉隆坡	19:10	00:05+1	

**所示时间为当地时间。

END